
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 5. december 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål U
Vil ministeren redegøre for, hvorfor der i ministerens orientering til udvalget den 2. de-
cember 2024 (jf. MOF alm. del - bilag 147) kun er omtalt 430 overtrædelser vedr. et 
enkelt sprøjtemiddel, når det fremgår af artiklen i Information, at der er tale om flere tusin-
de overtrædelser? Der henvises til artiklen ”Miljøstyrelsen har ignoreret oplysninger om 
sprøjtemiddel-overskridelser, der kan true grundvandet”, Information, den 4. december 
2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL) og Leila Stockmarr 
(EL).

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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